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Protokół nr 54/VIII/2018 

z obrad LIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 12 czerwca 2018 roku. 

 

Rozpoczęcie sesji – godz. 13:00 

Zakończenie sesji – godz. 16.40 

Sesja odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich, przy ul. Gdańskiej 12. 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński. 

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński rozpoczął obrady witając wszystkich obecnych. W 

obradach uczestniczy 13 radnych, zatem wszystkie podejmowane uchwały będą prawomocne. Brak 

Radnych: Marka Czerwińskiego oraz Adama Zarzyckiego. W sesji Rady uczestniczyli również: Pan Błażej 

Konkol - Wójt Gminy, Pani Zofia Gorzyńska - Skarbnik Gminy, Pan Marcin Skalski - Radca Prawny, Pan 

Leszek Orczykowski – Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich. 

<Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu.> 

 Obrady protokołowała Katarzyna Czyż.  

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił porządek obrad. Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad; 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

- Przyjęcie protokołu z LI zwyczajnej oraz z LII i LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

3. Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2017 rok: 

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy, 

b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych, 

c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy,  

d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani Zofia Gorzyńska 

Skarbnik Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2030 - referuje Pani Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w obrębie geodezyjnym 

Mierzeszyn – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym 

Pawłowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym 

Pawłowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zaopiniowanie projektów uchwał dotyczących sprzedaży 

alkoholu na terenie Gminy Trąbki Wielkie  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców w ramach zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz cen innych usług – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obręb Ełganowo, Gmina Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obręb geodezyjny Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  obejmującego obręb geodezyjny Trąbki Wielkie – referuje  

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obręb Warcz, Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

15. Interpelacje i zapytania radnych; 

16. Wystąpienia sołtysów; 

17. Wolne wnioski.   

Przewodniczący Rady  - spytał, czy ktoś wnosi uwagi do porządku obrad. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – zgłosił wniosek o wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad uchwał: 

1. w sprawie udzielenia w 2018 roku Powiatowi Gdańskiemu pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej w celu wspólnej realizacji zadania „Poprawa bezpieczeństwa na drogach Powiatu 

Gdańskiego poprzez modernizację dróg położonych na terenie Powiatu Gdańskiego” (edycja 2018) 

Uzasadnił swoje wnioski; 

2. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji w Gdańsku 

przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania środków 

pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji; 

3. w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kleszczewo.  

- Uzasadnił potrzebę podjęcia powyższych projektów uchwał.  

/do posiedzenia dołączył Radny Marek Czerwiński/ 
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Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. Zapytał, kto jest za 

wprowadzeniem do dzisiejszego porządku obrad w/w uchwał zgłoszonych przez Wójta Gminy. 

W głosowaniu udział bierze 14 Radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    –  13 

     Przeciw  –   0 

               Wstrzymało się  –   1 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów jest za wprowadzeniem w/w uchwał do porządku 

obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy – odczytał porządek obrad z uwzględnioną zmianą poddając go pod 

głosowanie. 

1.  Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad; 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

- Przyjęcie protokołu z LI zwyczajnej oraz z LII i LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki 

Wielkie. 

2.  Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

3.  Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2017 rok: 

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy, 

b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych, 

c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy,  

d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2030 - referuje 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w obrębie 

geodezyjnym Mierzeszyn – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Pawłowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Pawłowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 
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9.  Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zaopiniowanie projektów uchwał 

dotyczących sprzedaży alkoholu na terenie gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców w ramach 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz cen innych usług – 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb Ełganowo, Gmina Trąbki Wielkie - 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb geodezyjny Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki 

Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  obejmującego obręb geodezyjny Trąbki Wielkie – referuje  

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb Warcz, Gmina Trąbki Wielkie – referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Gdańskiemu  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką 

Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim dotyczącego 

przekazania środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania ulicy wsi Kleszczewo 

18. Interpelacje i zapytania radnych; 

19. Wystąpienia sołtysów; 

20. Wolne wnioski.   

 

Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad. 

 

W głosowaniu udział bierze 14 Radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –  14      

     Przeciw  –   0 

               Wstrzymało się  –   0 
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła w/w porządku obrad. 

• Przyjęcie protokołu z LI zwyczajnej oraz z LII i LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki 

Wielkie. 

 

Przewodniczący Rady  - poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu, jedynie drobne 

stylistyczne zmiany. Spytał, kto jest za przyjęciem protokołu z LI zwyczajnej oraz z LII i LIII 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie  

Obecnych podczas głosowanie było 14 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    –  13 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół z LI zwyczajnej oraz z LII i LIII nadzwyczajnej 

sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Ad 2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił swoje prace między sesjami, m.in. poinformował, że: 

− uczestniczył w różnorodnych uroczystościach państwowych np. Święto Flagi, Polska w Kolorze 

Biało - Czerwonym; 

− uczestniczył w spotkaniu z mieszkańcami wsi Mierzeszyn m.in. w sprawie Pomnika 

Niepodległości; 

− uczestniczył w spotkaniu z mieszkańcami sołectwa Kłodawa w sprawie ul. Szkolnej; 

− uczestniczył w festynie zorganizowanym dla osób niepełnosprawnych; 

− uczestniczył w spotkaniu w sprawie wyścigu rowerowego. Wójt podkreślił, że jest to bardzo 

poważna sprawa, są zaangażowane w organizacji tych wyścigów wszystkie jednostki straży 

pożarnej z terenu Gminy Trąbki Wielkie. Zaznaczył, aby przekazać mieszkańcom, że w dniu 

wyścigów 16.06.2018r. w godzinach od 11:00 do 16:00  nie wchodzić na trasę wyścigu. 

− uczestniczył w zawodach Jednostkach OSP z terenu Gminy Trąbki Wielkie. Wygrała jednostka 

OSP Rościszewo; 

− uczestniczył w różnych zmaganiach sportowych; 

− uczestniczył w podpisaniu umowy w Urzędzie Marszałkowskim w Gdańsku na dofinansowanie 

miejscowości Zła Wieś w ramach pomocy dla sołectw. Jeżeli chodzi o podpisanie umowy na 

kanalizację  jest termin wyznaczony na 19 w Urzędzie Marszałkowskim w Gdańsku.  
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− uczestniczył w spotkaniu z inwestorami budowy sieci linii 400kV; 

− uczestniczył w spotkaniach w ramach realizowanych inwestycji; 

− uczestniczył w spotkaniu inwestycyjnym w sprawie budowy sali gimnastycznej w Kłodawie; 

− uczestniczył  w spotkaniu z Dyrektorami poszczególnych placówek oświatowych z terenu 

Gminy Trąbki Wielkie w sprawie arkuszy organizacyjnych; 

− uczestniczył w XIX Konkursie im. Zygmunta Bukowskiego w Czerniewie; 

− uczestniczył w spotkaniu z Dyrektorem Zespołu Szkoły Specjalnej w Warczu w sprawie 

funkcjonowania tej placówki; 

− był w Finlandii, gdzie zapoznał się ze sposobem segregacji odpadów komunalnych; 

− uczestniczył w cyklicznej imprezie, pn: „Trąbki w Trąbkach” ; 

− uczestniczył w przywitaniu nowego i pożegnaniu poprzedniego dowódcy 49-go Pułku 

Śmigłowców Bojowych w Pruszczu Gdańskim; 

− uczestniczył w spotkanu z pracownikami Urzędu Gminy Trąbki Wielkie w sprawach 

organizacyjnych; 

Kolejno poinformował o wydanych zarządzeniach. W sumie 16. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania do wystąpienia Wójta Gminy.   

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zapytał, jak ma się sprawa w Mierzeszynie, jeżeli 

chodzi o wentylację, ten problem obecnie wystąpił przy inwestycji budowy sali gimnastycznej w 

Kłodawie. 

Wójt Gminy – przyznał, że jest to faktycznie ten sam problem. Koszty zwiększyły się z tego tytułu o 

200 tys. zł. Nowe przepisy z tym związane obowiązują od 1 stycznia ubiegłego roku. 

Przewodniczący Rady Gminy – poprosił o przedstawienia materiałów ze spotkania w Finlandii. 

Stwierdził, że każdy z Radnych powinien być tym zainteresowany. Zaproponował, aby temat ten został 

Radzie przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji, przed sesją absolutoryjną. 

Wójt Gminy – poinformował, że temat zostanie przedstawiony Radzie na wspólnym posiedzeniu 

Komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania w sprawie wystąpienia Wójta 

Gminy. Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad 3. Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2017 rok: 

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy, 

b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych, 

c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy,  

d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy, 

 

Przewodniczący poszczególnych komisji odczytali kolejno sprawozdania z pracy komisji. Uwag nie 

zgłoszono. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zwrócił uwagę, aby na przyszłość wskazać w 

sprawozdaniach nie tylko informację, że wnioski i podjęte decyzje znajdują się w protokołach w Biurze 

Rady, co wskazać miejsca, gdzie zostały one przekazane do podjęcia dalszych czynności.  

 

/W trakcie przedstawiania sprawozdań do Sesji dołączył Radca Prawny Marcin Skalski/  

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani 

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Wspólnej/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując 

uzasadnienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –  14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LIV/359/2018 w w/w sprawie. 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 - 

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Wspólnej/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując 

uzasadnienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LIV/360/2018 w w/w sprawie. 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w obrębie 

geodezyjnym Mierzeszyn – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 
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/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy Błażej Konkol – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały informując, że działki znajdują się w 

Mierzeszynie. Z wnioskiem wystąpił jeden z mieszkańców przy ul. Spacerowej. Działki mają służyć na 

polepszenie dojazdu do posesji wnioskodawcy. Sprawę dokładnie była omówiona na posiedzeniu Komisji 

Wspólnej. Wójt prosi o podjęcie przedmiotowej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński  - spytał, czy są pytania do projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zwrócił uwagę, że Rada podejmując w/w uchwałę, chce 

sprzedać działki, aby mieszkańcowi ułatwić dojazd do jego posesji. Stwierdził, że to jednak nie rozwiąże 

problemu z dojazdem do posesji ponieważ, przy głównej drodze znajduje się podcinka i ona nie rozwiąże 

wnioskodawcy tego zadania, nadal będzie uzależniony od Gminy. W Akcie Notarialnym powinien widnieć 

zapis, że wnioskodawca będzie mógł korzystać dożywotnie z tej podcinki.  

Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, że tak będzie, i że jest to jedna rzecz, natomiast kolejna sprawa, to  

Gmina również wpisze służebność do działki, którą będziemy sprzedawali, a która będzie związana z 

infrastruktura liniową, która tam przebiega, a na której planowana jest budowa sieci kanalizacyjnej i sieci 

wodociągowej. Tak, żeby Gmina miała dostęp do tych sieci.   

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zwrócił uwagę, że należy również uwzględnić, aby 

punkt, gdzie ma być zawór, nie był ogrodzony, aby Gminie nie kolidowało to z dostępem.  

Wójt Gminy Błażej Konkol – zapewnił, że Gmina będzie miała dostęp. Będzie wpisana służebność na rzecz 

budowy infrastruktury kanalizacyjnej, wodociągowej. Będzie to zabezpieczone. Osoby zainteresowane, 

decydując się na zakup tych działek będą musiały oświadczyć, że wyrażają zgodę na służebność.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy jest znany projekt kanalizacji w Mierzeszynie. 

Wójt Gminy – poinformował, że znamy projekt. Ponownie zaznaczył zapewniając Radnych, że w momencie 

sprzedaży działek, będzie wpisana służebność na rzecz infrastruktury liniowej, kanalizacyjnej i 

wodociągowej. Ktoś, kto będzie decydował się na zakup tej działki, będzie musiał oświadczyć, że zgadza się 

na służebność. Wnioskodawca zna sytuację i zgadza się na wpisanie służebności.   

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   1 
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Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LIV/361/2018 w w/w sprawie. 
 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Pawłowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Dotyczy nieruchomości położonej przy głównej 

drodze biegnącej w kierunku Drzewiny. Lokal był przejęty od Agencji Nieruchomości Rolnej. Zwrócił 

uwagę, że kolejna uchwała w porządku obrad to podobna sytuacja. Jeżeli Rada Gminy podejmie 

przedmiotowe uchwały, wówczas lokatorzy będą mieli możliwość wykupienia lokali.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LIV/362/2018 w w/w sprawie. 
 

/ Do obrad sesji Rady Gminy dołączył Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich/  

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Pawłowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Przypomniał, że jest to identyczna sprawa jak w 

poprzednim punkcie. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 
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Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LIV/363/2018 w w/w sprawie. 
 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zaopiniowanie projektów uchwał 

dotyczących sprzedaży alkoholu na terenie Gminy Trąbki Wielkie  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy Błażej Konkol – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Poinformował, że do zadań samorządu 

gminy należy wskazać, ile punktów alkoholowych będzie na terenie Gminy Trąbki Wielkie. Każde sołectwo 

będzie musiało oświadczyć, ile punktów alkoholowych będzie w danym sołectwie.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński - spytał, czy są pytania do projektu uchwały.  

Radna Mariola Łabędzka – zapytała, w jaki sposób sołectwo ma to zweryfikować. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że każdy z sołtysów otrzyma oświadczenie, które należy 

wypełnić na zebraniu sołeckim, np. podczas uchwalania funduszu sołeckiego na kolejny rok.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy jest jakiś konkretny termin do wskazania 

liczby punktów alkoholowych w sołectwie. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, że nie ma konkretnego terminu. Ustalamy, że zostanie to dokonane 

przez sołtysów na zebraniu sołeckim w miesiącu sierpniu bieżącego roku.  

Radny Marek Czerwiński – przedstawił na dzień dzisiejszy jak wygląda sprawa z punktami alkoholowymi 

na terenie Gminy Trąbki Wielkie. Podał, że do tej pory była wskazana liczba ilości punktów sprzedaży. 

Teraz jest 40 punktów i na każdy punkt mogą być 3 zezwolenia. Obecnie, nie będzie wskazywana liczba 

punktów sprzedaży, a liczba zezwoleń.  

Wójt Gminy – wyjaśniając, podał, że sołectwo może zaopiniować negatywnie sprzedaż, np. piwa. Zwrócił 

uwagę, że jest to dosyć istotna zmiana.  

Radny Marek Czerwiński – podał, że przy nowelizacji tej ustawy dodatkowa różnica to jest to, że Gmina 

może wprowadzić zakaz sprzedaży alkoholu w wybranych godzinach.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania 
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Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LIV/364 /2018 w w/w sprawie. 
 

/Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński ogłosił 10 min. przerwy. 

Po przerwie: obecnych 13 Radnych, brak Radnego Andrzeja Klonowskiego i Radnego Adama Zarzyckiego/.  

 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców w ramach 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz cen innych usług – 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały informując, że co do zasadny nie ma zmiany. Zmiana 

jaka została wprowadzona zgodnie z obowiązującymi przepisami to taka, że cenę ustalają Polskie Wody. 

Kolejno zwrócił uwagę, że w tabeli, w ostatnie kolumnie dopłata jest we wskazanej stawce. Prosi, aby Radni 

w swoich projektach nanieśli zmianę i zanotowali, że to jest „w taryfie” a nie jak figuruje w projekcie zapis 

„do taryfy„. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LIV/365/2018 w w/w sprawie. 
 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb Ełganowo, gmina Trąbki Wielkie - referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy - uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Przypomniał, że w dniu wczorajszym, projekt 

uchwały był omówiony. Radni prosili o przedstawienie dokładnej mapy obrazującej teren objęty zmianą. W 

dniu dzisiejszym przedstawiono Radnym do wglądu dodatkowo kolorowe mapy, opisane, czytelne. 

/Do obrad dołączył Radny Andrzej Klonowski/  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LIV/366/2018 w w/w sprawie. 
 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb geodezyjny Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki 

Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały Radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Poinformował, że działka przeznaczona jest pod 

usługi rekreacji i sportu. Gmina sprzedała działkę budowlaną w 2004r. W tej chwili, na działce nr 480 jest 

nieformalne boisko. Właściciel na przedmiotowej działce planuje zbudować dom, dla tego konieczna jest 

zmiana planu zagospodarowania przestrzennego. Wójt prosi o podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 
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Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

 

 

Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LIV/367/2018 w w/w sprawie. 
 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb geodezyjny Trąbki Wielkie – referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – poinformował, że potrzeba podjęcia powyższej uchwały podyktowana jest zamiarami 

potencjalnych właścicieli działek, którzy chcą zmienić przeznaczenie działek pod usługi rzemiosło i 

przemysł. Na chwilę obecną, część tych terenów, jest już przekształcona pod usługi, czy rzemiosło, część  

pod przemysł. Pozostała część, to tereny rolne. Z uwagi, że zainteresowanie terenami w Gminie Trąbki 

Wielkie jest duże - jeżeli chodzi o przedsiębiorców - to warto przekształcić kolejne tereny pod tego typu 

przedsiębiorców. Oprócz tego, są inne kwestie związane ze zmianą planu zagospodarowania przestrzennego, 

ale one będą rozstrzygane w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. Wójt Gminy prosi o 

podjęcie powyższej uchwały.    

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały.  

Radny Marek Czerwiński – zapytał, ile jest łącznie hektarów przeznaczonych do przekształcenia. 

Wójt Gminy – poinformował, że trudno jest mu teraz odpowiedzieć, ile dokładnie jest terenu 

zaplanowanego do przekształcenia,  ok 50 – 70 hektarów. Ile z tego obszaru zostanie przekształcona, trudno 

dzisiaj powiedzieć.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 
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Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LIV/368/2018 w w/w sprawie. 
 

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb Warcz, Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały Radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Podał, że część zmian dotyczy zmiany przeznaczenia 

gruntów pod mieszkaniówkę, a część pod wykupienie drogi. Ujęta jest również zmiana poszerzenia 

rozbudowania szkoły w Warczu celem zbudowania tam sali gimnastycznej.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radny Jan Selka – zwrócił uwagę że Radni otrzymali nieaktualną mapę, zaznaczony jest na niej stary 

przebieg drogi.  

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której Wójt Gminy wytłumaczył, że geodezyjna mapa 

jest aktualna, czyli według stanu obecnego. Obecnie przystępujemy tylko do dokonania zmiany. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    –  13 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LIV/369/2018 w w/w sprawie. 
 

Ad 15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2018 roku Powiatowi Gdańskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania „Poprawa bezpieczeństwa na 

drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg położonych na terenie Powiatu Gdańskiego” 

(edycja 2018). 
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/Projekt uchwały Radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/ 

Wójt Gminy – poinformował, że przy remoncie dróg przez Powiat Gdański w miejscowości Cząstkowo i 

Trąbki Małe Gmina Trąbki Wielkie współfinansuje budowę chodników, dlatego prosi o zwiększenie budżetu 

o 100 tys. zł. z przeznaczeniem dla Powiatu Gdańskiego właśnie na ten cel. Zaznaczył, że w Gminie 

chodniki są potrzebne dla bezpieczeństwa mieszkańców. Prosi o podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy Gmina już wcześniej przekazała jakieś dofinansowanie do tej 

inwestycji i jaka jest długość tego odcinka.  

Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że wcześniejsza uchwała opiewała na kwotę 200 tyś. zł. Po 

przetargu, po przeprowadzonych przez Powiat Gdański negocjacjach, ta kwota wzrosła i aktualnie Gmina 

Trąbki Wielkie, jeżeli chce te inwestycje zrealizować, to niestety, ale musi dołożyć jeszcze 100 tyś. zł.   

Radny Karol Kusaj  – zapytał, jaka łączna jest wartość prac projektowych. 

Wójt Gminy – podał, że ciężko jest jemu odpowiedzieć na to pytanie, bo to jest całość prac 

zaprojektowanych łącznie- również dla innych Gmin. Powiat Gdański ogłasza przetarg nie tylko na te dwie 

dogi a na całość swoich wszystkich inwestycji dotyczących remontu dróg. Nie otrzymaliśmy 

dofinansowania z programu budowy dróg lokalnych więc należy to dzielić po połowie. Połowa idzie z 

budżetu państwa a druga połowa dzielona jest na Gminy. W Cząstkowie jest to odcinek od świetlicy do 

drogi biegnącej w kierunku Postołowa, plus nawierzchnia do zjazdu w kierunku Ełganowa. W Trąbkach 

Małych chodnik w centrum miejscowości. Na pewno będzie uwzględniona wysepka lub przystanek przy 

Firmie OCEANIC.  

Radny Karol Kusaj – zapytał, czy są prowadzone rozmowy na temat budowy ewentualnych chodników w 

innej lokalizacji na terenie Gminy. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, że wniosków jest złożonych więcej, natomiast na tę chwilę 

przewidziane są tylko te inwestycje.   

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie 

zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw  –   0 
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     Wstrzymało się  –   1 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LIV/370/2018 w w/w sprawie. 
 

Ad 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą 

Wojewódzką Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim 

dotyczącego przekazania środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji. 

/Projekt uchwały Radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Podał, że z okazji Dnia Policji Gminy fundują 

nagrody dla wyróżniających się w swojej pracy policjantów. Jest propozycja, aby przekazać kwotę w 

wysokości 3 000,00 zł. (słownie: trzy tysiące złotych) dla dwóch, maksymalnie trzech policjantów, którzy 

osiągnęli najlepsze wyniki.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały.  

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy Gmina Pszczółki w tym roku również się wyłamała i nic nie dała. 

Wójt Gminy – podał, że Gmina Pszczółki jest w innej sytuacji, ponieważ sponsoruje budowę nowego 

komisariatu, przekazała na ten cel działkę. Pozostałe Gminy przekazują środki na nagrody dla Policji.   

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie 

zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    –   9 

     Przeciw  –   2 

     Wstrzymało się  –   3 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LIV/371/2018 w w/w sprawie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zwrócił uwagę, że jako społeczeństwo powinniśmy 

zauważać wyróżniających się policjantów.  

Radna Mariola Łabędzka – zwróciła uwagę, że premie dla policjantów powinny być udzielane z innej puli 

aniżeli z budżetu Gminy.  
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Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kleszczewo. 

/Projekt uchwały Radni otrzymali na posiedzeniu Komisji Wspólnej/ 

 

Wójt Gminy Błażej Konkol – powiedział, że uchwała dotyczy drogi prywatnej, wewnętrznej. Wpłynął 

wniosek właściciela o nadanie nazwy tej drogi, która nie jest jeszcze urządzona. Działka ta geodezyjnie jest 

wydzielona i posiada swój numer geodezyjny. Właściciel tego terenu sprzedał część działek budowlanych, 

gdzie będą się budować potencjalni nasi mieszkańcy, którzy będą chcieli się tam zameldować. Na dzień 

dzisiejszy jest to nieurządzona droga do pola rolnego.  

Radna Marian Płotka – zwrócił uwagę, że działki przy tej drodze są już wydzielone i sprzedane a właściciele 

tych terenów, będą chcieli się meldować. 

Radny Jan Selka – podał, że z drugiej strony drogi jest pole rolne z możliwością zabudowy na działce 30 

arowej, tak mówi plan zagospodarowania przestrzennego. Ziemia tam nie została odrolniona. Ziemia jest 

podzielona na siedliska, na działki 30 arowe.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Odczytano treść uchwały. 

Radny Karol Kusaj – zapytał, kto wnioskował o nadanie takiej nazwy ulicy. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – podał, że właściciel i mieszkańcy.  

Radny Karol Kusa – poinformował, że będzie przeciwny nadawaniem tego typu nazw, ponieważ można 

wymyśleć różne nazwy a nie nadawać nazwy, które już są na terenie Gminy. Zaznaczył, że ul. Lawendowa 

na terenie Gminy powytwarza się w dwóch miejscowościach.  

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

 

Głosowanie: 

     Za    –   9 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   4 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LIV/372/2018 w w/w sprawie. 

 

Ad 17.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Karol Kusaj – zapytał Kierownika ZGKiM Pana Karola Kozaka, czy w związku z uchwalaniem nowych nazw 

ulic i meldunkami nowych mieszkańców przyszłościowo występuje zagrożenie w zaopatrzenie wody, czy nasze 

przepompownie wytrzymają i nie będzie problemu z ciśnieniem w ujęciach. 
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Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich – stwierdził, że zagrożenie jest, że tej wody zabraknie. 

Stara się już ograniczyć zużycie i nie wydaje zezwoleń na rozbudowę sieci a jedynie dla nieruchomości położonych 

przy istniejących wodociągach. Zaznaczył, że najbardziej zagrożone jest ujęcie Trąbki Małe w okolicy Złej Wsi, oraz 

ujęcie w Trąbkach Wielkich, gdzie  w ostatnich dniach pobór wody przez kilka godzin był ponad 60 m2/h.   

Radna Mariola Łabędzka – zapytała, czy Firma SKAŃSKA ma podpisane porozumienie, że może pobierać wodę z 

hydrantów. Jeżeli tak, to czy mają wskazane hydranty, z których mogą pobierać wodę. 

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich – poinformował, że mogą pobierać wodę. Mają wskazany 

hydrant w Kleszczewie. Dodał, że również pobierać mogą w Gołębiewie, Gołębiewku i w Gołębiewie Średnim.  

Pani Mariola Łabędzka – zapytała, czy w każdej miejscowości są czynne hydranty. Radnej głównie chodzi o 

Gołębiewko. Wie, że w sołectwie Gołębiewko, czynny jest hydrant koło świetlicy. Straż Pożarna, za każdym razem 

czerpie wodę z tego hydrantu uszkadzając płyty chodnikowe, które były wyłożone z sołeckich pieniędzy. Łamią się 

one pod ciężarem tych samochodów. Mieszkańcy nie chcieliby mieć już więcej strat pod świetlicą. Może, można 

wyznaczyć inny hydrant w tym sołectwie, aby straż pożarna z niego pobierała wodę. Dodała, że miał być dokonany 

przegląd, miało być więcej hydrantów czynnych w sołectwach. Zapytała, dlaczego woda pobierana jest za każdym 

razem tylko z tego jednego hydrantu.  

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich – poinformował, że w każdej miejscowości są hydranty. 

Ilość hydrantów w poszczególnych miejscowościach jest różna. Hydranty są oznakowane i muszą być czynne. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zapytał, czy studnia w Trąbkach Małych zabezpieczy wodę na ten 

teren, który obsługuje. Pyta dlatego, że jest studnia w Kłodawie, która jest obecnie zamknięta z uwagi na to, że w 

Trąbkach Małych też jest studnia. Jeżeli jest taka potrzeba, to ta studnia może zostać uruchomiona.  

 

Wywiązała się dyskusja na temat zasobności w wodę i  na temat przebudowy wodociągów.  

 

Radny Ryszard Budzyński – skierował prośbę do Wójta Gminy informując, że jeden z mieszkańców sołectwa na 

zebraniu zaoferował, że nawiezie ziemi na działkę w Warczu koło stawku. Obecnie Radny obserwuje, że tej ziemi jest 

tam już dużo i może ona zasypać stawek. Może należy wysłać pracownika, aby to zobaczył i podjął decyzję, czy już 

tej ziemi starczy i  wstrzymać jej nawożenie.  

Radna Mariola Łabędzka – zaproponowała, że na najbliższej komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Spraw 

Społecznych, przy okazji wizji lokalnej na żwirowni uda się z Komisją na ten teren, aby to ocenić.  

Radna Anna Stosio – podała, że na ulicy Konwaliowej przy drodze wojewódzkiej jest wykonywane odwodnienie 

drogi nr 222. Podczas wykonywania prac, uszkodzono bardzo mocno most, droga została podniesiona bardzo mocno 

do góry i potrzebne są barierki. Most zsunął się i jest mały przepływ rzeki. Po lewej stronie wg. Radnej mieszkańcy 

zostaną zalani. Zapytała, kto naprawi ten most.   

Wójt Gminy – poinformował, że umówiony jest z kierownikiem budowy. Podobny problem z burzówką jest w 

Kleszczewie, przejedziemy się po całym terenie, aby to sprawdzić.  

Radna Wioleta Frydrych – przypomniała, że mieszkańcy Trąbek Wielkich prosili o ponowne usytuowanie znaku  

ograniczającego prędkość do 40km/h w Trąbkach Wielkich. Do dzisiaj znak ten nie został usytuowany. Wnosi o 

interwencję w tej sprawie.  
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Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że jest przygotowana nowa organizacja ruchu. Z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich Gmina doszła do porozumienia. Zostaną usytuowane znaki świetlne ze smutną i uśmiechniętą buźką. 

Jak ktoś przekroczy prędkość 40km/h, to będzie wyświetlała się smutna buźka. Jeden znak będzie postawiony zaraz 

koło kościoła a drugi na wysokości FARTA.  

Na temat przekraczania prędkości i usytuowania znaku ograniczającego prędkość wywiązała się dyskusja, w trakcie 

której udział brała Radna Wioleta Frydrych oraz Wójt Gminy. W dyskusji Radna podkreślała, że kierowcy nie 

przestrzegają prędkości.  

 

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, co z ulicą Akacjową i Rzemieślniczą, które były ujęte w projekcie o 

dofinansowanie. 

Wójt Gminy – podał, że będziemy dalej składać wnioski do programu. Wszyscy traktują te drogi jako drogi 

osiedlowe.   

Radny Jan Selka – powiedział, że należy zastanowić się, czy od strony Kleszczewa nie usytuować znaku „teren 

zabudowy”. Wyjaśnił, że wcześniej przejazd rowerowy w projekcie zaplanowany był w środku lasu a obecnie szlak 

pieszo rowerowy będzie przechodził na drugą stronę na końcu lasu. Może należy znak „teren zabudowy” tam już 

usytuować.  

Wójt Gminy – sprawdzi jak organizacyjnie wygląda to w projekcie.  

Radna Wioleta Frydrych – wnioskuje, aby Zarząd Dróg Wojewódzkich, mimo prowadzonego aktualnie remontu drogi 

wojewódzkiej nr 222 w Kleszczewie,  wykaszał pobocza na remontowanych odcinkach.   

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że odwiecznym problemem w miejscach, gdzie odcinek drogi 

powiatowej nie przylega do żadnej posesji, jest zamiatanie chodników czy wykaszanie poboczy. Stwierdził, że należy 

o tym powiadomić powiat i poprosić, aby zajęli się wykonywaniem tego typu prac na takich odcinkach dróg.   

 

Ad 18. Wystąpienia sołtysów.  

Pani Irena Kuchnowska Sołtys wsi Mierzeszyn – zapytała o chodnik przy ulicy wojewódzkiej w Mierzeszynie.  

Wójt Gminy – podał, że wszystko co mógł zrobił, łącznie z wystosowaniem do Zarządu Dróg Wojewódzkich pisma, 

że Gmina jest gotowa do sfinansowania tego przedsięwzięcia. Do dzisiaj nie mamy odpowiedzi w tej sprawie.  

Pani Irena Kuchnowska Sołtys wsi Mierzeszyn – zgłosiła problem załamanego chodnika przy studzience w 

Mierzeszynie. Zaznaczyła, że chodnik został uszkodzony przez samochody ciężkie, które wjeżdżają na prywatną 

posesję. 

Pan Karol Kozak – widziałem to, ale to nie jest kłopot.  

Pani Irena Kuchnowska Sołtys Mierzeszyn – zapytała, gdzie ma się zwrócić o barierkę, która zostałaby zamontowana 

przy wyjeździe z Zaskoczyna po lewej stronie, w stronę Błotni, gdzie był zrobiony przepływ burzówki. Teraz ktoś tam 

położył kłodę z drewna.  

Wójt Gminy – poinformował, że  sprawdzi to. 

Pan Krzysztof Barański Sołtys wsi Zaskoczyn – podał, że obecnie coraz więcej tirów jeździ  po żwir przez Zaskoczyn. 
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Droga, która jest robiona z płyt YOMB z Czerniewa do Zaskoczyna. Stwierdził, że zanim droga ta zostanie cała 

wyłożona to te pierwsze YOMBy będą do wymiany. Drga ta nie wytrzyma tego tonażu. Podał, że na drodze tej w 

Czerniewie są położone dwa progi zwalniające, które są przedłużone i jeżeli po ciemku ktoś tego nie zauważy, to 

może dojść do nieszczęścia. Zastanawia się, czy nie przekonywać mieszkańców, aby nie kończyć remontu tej drogi. 

To, co się dzieje na tej drodze, to jest armagedon. Jeżdżą tą drogą 120/h. W dalszej swojej wypowiedzi Sołtys  

zawnioskował o takie same progi zwalniające jak w Czerniewie. Prośba o usytuowanie pierwszego na wysokości 

bramy pola golfowego a drugi na wysokości starej przepompowni. Ponownie zaznaczył, że to, co się dzisiaj dzieje na 

tych bocznych drogach, to jest nie do opisania.  

Pan Franciszek Surma Sołtys wsi Ełganowo – proszę o uzupełnienie progu zwalniającego na ul. Szkolnej w 

Ełganowie. Brakuje tam jednego elementu. Kolejno wnioskuje, aby na ul. Macierzy Szkolnej założono próg 

zwalniający i usytuowanie znaku ograniczającego prędkość. Kolejno zapytał Kierownika ZGKiM, czy sieci 

wodociągowe przynajmniej raz w roku są płukane. Jeśli tak, to Sołtys chciałby się dowiedzieć kiedy i gdzie. Zwrócił 

uwagę, że ostatnio, kiedy była przerwa w dostawie wody, w kranie po uruchomieniu pomp nie było wody a ścieki.  

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – zapewnił, że sieci są częściej płukane. 

Radny Ryszard Budzyński – stwierdził, że po awarii zawsze w każdym kranie poleci żółta woda. Chodzi tylko o ślepe 

końcówki, to należy płukać, w środku wioski się nie wypłucze.  

Pan Franciszek Surma Sołtys wsi Ełganowa – poinformował, że od lat nie widział, żeby ktokolwiek płukał sieć.  

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – nie zgodził się z powyższym stwierdzeniem, podając, że są płukane.  

Wójt Gminy – nawiązał do remontu dróg, informując, że może zrobimy inny system budowy dróg - na jednym pasie 

postawimy klomby i będzie należało je ominąć.  

Wywiązała się dyskusja w sprawie prędkości samochodów na wyremontowanych drogach. Zastanawiano się nad 

innym rozwiązaniem niż gumowe progi zwalniające. W dyskusji Radny Karol Kusaj zwrócił uwagę, że podobny 

problem z omijaniem „gumowych policjantów” był w Ełganowie przy kościele. Na wniosek mieszkańca ZGKiM w 

Trąbkach Wielkich postawił na chodniku słupek. To się sprawdziło. Problem z omijaniem progu i wjeżdżaniem na 

chodnik już się skończył.   

Ad 19. Wolne wnioski. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zaproponował, że należy się zastanowić skąd pozyskać na to środki.  

Przewodniczący Rady Gminy – najlepsza metodą jest metoda odczytywania znaków przez pojazdy.  

Radny Karol Kusaj – jeżeli chodzi o drogę Macierzy Szkolnej to przypomniał, że był składany wniosek o 

usytuowanie znaku ograniczającego prędkość. Nie wie, czy od strony „pustków” do strony Ełganowa, jest 

usytuowany jakiś znak ograniczający prędkość. Może to spowodowałoby zmniejszenie prędkości. Uważa, 

że należy to sprawdzić.   

Pan Franciszek Surma Sołtys wsi Ełganowa – prosi, że jeżeli będzie montowany próg zwalniający, żeby nie 

był on montowany naprzeciwko którejś z posesji. Prosi, aby został usytuowany wcześniej, albo dalej, w 

miejscu, gdzie jest wolna przestrzeń.  
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy – stwierdził, że wszyscy narzekają, a może powinni również zauważać 

sprawy pozytywne, w przypadku sołectwa Ełganowa chociażby pięknie wykoszony teren.  

Radny Ryszard  Budzyński – podziękował za uczestnictwo w przeglądzie pieśni Maryjnych. 

Radna Mariola Łabędzka – zapytała za jakie środki wykaszane jest trawa w Ełganowie.  

Pan Karol Kozak – sprostował wypowiedź Wiceprzewodniczącego Rady Gminy zwracając uwagę, że 

chodzi o wykoszenie terenu przy ujęciu wody. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński 

zamknął LIV sesję zwyczajną Rady Gminy trąbki Wielkie. 

 

 

Protokolant:         Przewodniczący Rady Gminy  

Katarzyna Czyż                             Zbigniew Leszczyński 


